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	Le 2 février 2017

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown and Rowe JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

	[bookmark: _GoBack]
	
	

	BETWEEN:

Royal Insurance Company of Canada, Continental Casualty Company and Certain Underwriters at Lloyd’s Under Contract No. ENC5-98


Applicants

- and -

Michael Visocchi and Visco Engineering Inc., Hollowcore Incorporated and Prestressed Systems Inc.

Respondents
	
	ENTRE :

La Royale du Canada Compagnie d’assurance, La Compagnie d’assurance Continental Casualty et Les Souscripteurs d’assurance non-maritimes du Lloyd’s en vertu du contrat numéro ENC5-98 

Demanderesses

- et -

Michael Visocchi et Visco Engineering Inc., Hollowcore Incorporated et Prestressed Systems Inc.

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C59540 and C59541, 2016 ONCA 600, dated July 29, 2016, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéros C59540 et C59541, 2016 ONCA 600, daté du 29 juillet 2016, est rejetée avec dépens. 
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